



## Client Bill of Rights 《客户权利法案》 Seth Sumari Hypnosis Inc

**联系方式:** 我是陈俊贤,认证催眠师。地址: 14935 Cherry Avenue, Flushing NY 11355 电话: 718-799-8000

**教育/培训:** 我是训练有素的催眠师。我接受催眠术教师训练于 Don Mottin, NGH CH, BCH, MCI, 国家催眠协会的副会长.我是国家催眠师协会的认证催眠师会员,也是认证催眠师老师,我每年都接受继续教育,以保持高水平的训练。我自初中就研习中国传统武术. 谙太极, 气功, 整体療法, 及中国民俗疗法, 精于”氣脉”按推. 故我能融合催眠术与毕生所学为人们调理身心灵的不平衡, 进而得到整体的健康.

**註:**“纽约州未对催眠术行为采取任何教育培训标准。此凭证声明仅供参考之用。催眠是一种自我约制的职业, 它的实践者没有政府发的执照。本人并非医生, 亦非持牌医疗服务提供者, 不提供医疗诊断, 亦不建议终止医学处方治疗。如果病人希望从不同的医生那里得到诊断或任何其他类型的治疗, 病人可以随时寻求此类服务。如果客户终止我的服务, 客户有权协调将服务转移给另一个从业者。客户有权随时拒绝催眠服务。当事人有权免受身体、语言或性虐待。客户有权知道预期的调理持续时间, 并且可以享有任何权利而不被报复。

**重申:** 我是国家催眠师协会(National Guild of Hypnotists)的认证成员, 并按照其道德规范和标准执业。如果你对对我的服务或行为有任何我无法亲自解决的投诉, 你可以联系国家催眠师协会, NGH, P.O. 308, Merrimack, NH 03054-0308, 电话: (603) 429-9438, 寻求补救。在社区里, 除了我自己的服务外, 你还可以得到其他的服务。您可以在电话簿中找到这些提供者。

**费用:** A. 一般: 第一节,约 120 分钟 US\$1,000. 第二节起,每节 \$ 350 元 50 分钟. B. 重症,绝症,慢性病:  
1. 第一节,约 120 分钟 US\$5,000 元. 第二节起,每节 35 分钟 \$ 1,200 元. 2. US\$80K, 一次性.

**保密:** 除法律规定外, 未经您的书面授权, 我不会向任何人泄露任何信息。你有权查阅你的档案记录。

**医疗保险:** 我建议你把我的服务想成是你自己来支付的。这既能保护你的隐私, 又能帮助你珍惜你正在做的工作。一般来说, 保险公司不承担催眠服务的费用, 你不要期望他们会这样做。

**催眠理念:** 催眠是改变信念的一个练习。催眠亦是下意识的交谈。自我催眠可以强化你人生所期待的或所要的, 例如: 拥有活力, 快乐, 富足, 丰盛, 自信及健康的人生。催眠师是一名教师、激励者、教练和向导, 我的目标是用个人催眠术帮助人们解决一般人的生活,健康及人生问题。无论你是谁, 我能帮助你改善生活品质, 家庭关系和健康质量, 也能帮助你解决生活中所面临的难题和挑战, 使你达成你人生的目标, 使人生更有归属感, 使生命更有意义, 使你能享有健康, 快乐, 满意的人生。

**客户签字:** 当我签名,我确认我已收到并阅读本客户权利法案, 并理解我所阅读的内容。

客户名字(打印): \_\_\_\_\_

客户签名: \_\_\_\_\_

日期: \_\_\_\_\_



## **Client Bill of Rights --Seth Sumari Hypnosis**

**Contact info:** My name is Chunhsien Chen (Ray), NGH CH, CI. I can be contacted at 149-35 Cherry Ave, Flushing NY 11355. Or you can call my number at 718-799-8000.

**Education and Training:** I am a trained hypnotist. I am trained as a hypnotic Instructor by Don Mottin, NGH CH, BCH, MCI, vice President of the National Guild of Hypnotists (NGH). I am a certified member and certified Instructor of NGH, and I do annual continuing education to maintain a high level of training. I have been studying Chinese traditional martial arts since junior high school. I have mastered Tai Chi, Qigong, Holistic, and Chinese folk therapy, and I am proficient in "Meridian-Press Therapy". Therefore, I can improvise, integrate and fuse hypnosis with what I have learned in my whole life to improve and regulate the imbalance of body, mind, and intellect, so as to achieve holistic health.

**NOTICE: "THE STATE OF NEW YORK HAS NOT ADOPTED ANY EDUCATIONAL AND TRAINING STANDARDS FOR THE PRACTICE OF HYPNOTISM. THIS STATEMENT OF CREDENTIALS IS FOR INFORMATIONAL PURPOSES ONLY. Hypnotism is a self-regulating profession and its practitioners are not licensed by state governments. I am not a physician nor a licensed health care provider and may not provide a medical diagnosis nor recommend discontinuance of medically prescribed treatments. If a client desires a diagnosis or any other type of treatment from a different practitioner, the client may seek such services at any time. In the event my services are terminated by a client, the client has a right to coordinated transfer of services to another practitioner. A client has a right to refuse hypnosis services at any time. A client has a right to be free of physical, verbal, or sexual abuse. A client has a right to know the expected duration of sessions and may assert any right without retaliation.**

**Redress:** I am a certified member of the National Guild of Hypnotists, and practice in accordance with its Code of Ethics and Standards. If you ever have a complaint about my services or behavior that I cannot resolve for you personally, you may contact the National Guild of Hypnotists at P.O. Box 308, Merrimack, NH 03054-0308, (603) 429-9438, to seek redress. Other services other than my own may be available to you in the community. You may locate such providers in the telephone book.

**Fees: A. General: first session, about 120 minutes US\$1,000. \$350 per 50 minutes session after the 1<sup>st</sup> session. B Severe, Terminally Ill, Chronic disease: 1. Section 1, about 120 minutes US\$5,000. \$1,200 for every 35 minutes after the 1<sup>st</sup> session. 2. US\$80K, one-time payment.**

**Confidentiality:** I will not release any information to anyone without written authorization from you, except as provided for by law. You have a right to be allowed access to my written record about you.

**Insurance:** I suggest you think of my services as something that you will pay for personally. That will both protect your privacy and help you value the work you are doing more. In general, insurance companies do not like to cover hypnotic services, and I caution you not to expect them to do so.

**My Approach:** Hypnosis is an exercise in changing beliefs. Hypnosis is also a subconscious conversation. Self-hypnosis can reinforce what you expect or want in life, such as having an exuberant, happy, abundant, prosperous, self-confident, and healthy life. A hypnotist is a teacher, a motivator, a coach, and a guide. My goal is to help ordinary, everyday people with ordinary, everyday problems using individual hypnotic techniques. No matter who you are, I can help you improve your life quality, your family relationships, and your health condition. I can also help you solve the problems and the challenges you are facing in life, so that you can achieve your goals in life, have a sense of belonging, and that life is more meaningful, and you can enjoy a healthy, happy and satisfying life.

**Client Signature: When I sign, I affirm that I have received and read this Client Bill of Rights and understand what I have read.**

Client Name (print): \_\_\_\_\_

Client Signature: \_\_\_\_\_

Date: \_\_\_\_\_